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Verslag Jaarvergadering ASV De Poelster 26 juni 2023 in het Clubhuis 
 

 

Aanwezig: 18 leden inclusief het voltallige bestuur. 
 
 

1.  Voorzitter Wim van der Klauw heet in zijn openingswoord de aanwezigen welkom.  

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 
- Verslag kascommissie, zie agendapunt 6. 

 

3. Verslag jaarvergadering dd. 27-06-2022 
In het verslag zijn de jaartallen van de behandelde notulen van de voorgaande jaarvergadering en het 
jaarverslag foutief. Met deze opmerking  wordt het verslag vastgesteld. 
 

4. Het jaarverslag van de secretaris, met daarin opgenomen de JTC, het jeugdschaatsen, de bosloop, het 
clubhuis en het natuurijs is gepubliceerd op de Poelsite en worden toegelicht door bestuurs- en 
commissieleden. De verslagen worden goedgekeurd. 
 

5.  Jaarrekening 2022-2023 
Penningmeester Chris van Bijlert geeft een korte toelichting op de jaarrekening. Het boekjaar is 
afgesloten met een nadelig saldo van €2809,-. Begroot was een positief saldo van €440,-. 
Oorzaken van het negatieve saldo waren vooral de algemene kostenstijgingen en de energieprijzen. 
Daarnaast bracht de Bosloop minder op als voorheen en hebben de wandeltochten van de AWV veel 
minder deelnemers als vóór Corona. De club heeft nog steeds een gezonde financiële positie, maar 
aandacht hiervoor is wel vereist. 

 

6. Verslag kascommissie 
De kascommissie heeft de boeken van de Poelster gecontroleerd en complimenteert de 
penningmeester met de wijze waarop het beheer van de financiën door hem is uitgevoerd.  
De commissie vraagt aandacht van het bestuur voor de teruglopende belangstelling, en daarmee ook 
de inkomsten, uit de Bosloop. 
De vergadering dechargeert op voorstel van de kascommissie het bestuur voor het gevoerde financiële 
beleid.  
 

7. Benoeming kascommissie 
De kascommissie zal voor 2023-2024 bestaan uit Tim Oosten,  Eric-Jan Wiebenga en René van Zessen. 
 

8. Bestuursverkiezing 
Chris van Bijlert (Penningmeester) en Els Velthuijsen (JTC) zijn volgens rooster aftredend en 
herkiesbaar. Beiden worden met algemene stemmen herkozen. Wim van der Klauw moet in verband 
met zijn gezondheid stoppen met het voorzitterschap. Het bestuur stelt voor om David Koekoek in zijn 
plaats te benoemen als voorzitter. Ook David wordt met applaus gekozen.  
Bestuur en vergadering bedanken Wim voor zijn inspanningen voor de vereniging met een bos 
bloemen en wensen hem het allerbeste voor de toekomst. 
 

9. Samenstelling commissies 
De samenstelling van de commissies is ongewijzigd en staat gepubliceerd op poelster.nl.  
 
 

10. Seizoen 2021-2022: activiteiten en plannen 
De plannen voor activiteiten en trainingen voor het nieuwe seizoen worden besproken. Alle posities 
van trainers en begeleiders zijn bezet, in de nabije toekomst zullen echter wel gaten gaan vallen.  

 

11. Vaststelling begroting en contributies 2021-2022 
De begroting wordt conform het voorstel van de penningmeester vastgesteld. De contributies gaan, 
nadat ze jarenlang stabiel konden worden gehouden, met gemiddeld 5% omhoog. Hierdoor resteert 
weer een positief saldo van €917,-. De complete contributieregeling wordt op de site gepubliceerd.  
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12. De Poelster in de Toekomst: presentatie en discussie over onze beleidsplannen 
Een commissie bestaande uit Wim van der Klauw, Jan Bolt, Bob Schrage en Ton Post werkt op verzoek 
van het bestuur aan de uitwerking van de nota “De Poelster in de Toekomst”. In voorgaande 
jaarvergaderingen is hierover uitgebreid gesproken.   
De plannen voor het upgraden van de natuurijsbaan, die in openbaar gebied ligt en waarvoor De 
Poelster de werkzaamheden verricht, liggen inmiddels ter beoordeling bij de wethouder. 
Zowel de plannen voor het clubhuis als die van de ijsbaan worden door de gemeente bekeken in 
samenhang met de ontwikkelplannen voor de Noordelijke Poeloever. Die maken op hun beurt deel uit 
van de herinrichting van het hele gebied als gevolg van de overkapping van de A9.  
De vergadering ondersteunt na een goede discussie nogmaals de gedachte van bestuur en commissie 
dat ook andere sportaanbieders die zich individueel dan wel met elkaar ontwikkelen, gebruik zouden 
kunnen maken van de unieke locatie van het Poelster clubhuis. 
 

13. Rondvraag 
Is het mogelijk weer een schaatsclinic voor ouders van jeugdschaatsers en junioren te organiseren? 
Bekeken wordt of hiervoor een goed moment kan worden gevonden. Dit zou een mooie activiteit zijn 
om de contacten binnen de club te stimuleren. 
 

14. Sluiting. 
 
 


